

印尼宣教事工

【北歐華人基督教會聯合差傳委員會】《簡稱：差委會》去年與奧斯陸福音堂協辦了一次印尼短宣，並獲得良好回饋。因此，經差委會商議後，打算在二零二三年繼續與奧斯陸福音堂合作，協辦另一次短宣活動。

概要：

- 一、 預計二零二三年度，繼續跟奧斯陸福音堂協辦一次短宣活動，人數約在十人以內。(北歐各福音堂及認可團契 - 參加名額各一至二人)
- 一、 如有牧者參與在其中，在探訪或短宣期內獲「全數」支持。(申請名額最多兩位牧者)
- 二、 其他參加隊員需自費，鼓勵堂會支持隊員參加 (目的:籌募經費、推廣是次活動和尋找代禱伙伴)
- 三、 如其他參加隊員有財政需要，未能籌募足夠款項，可向差委會申請津貼 (上限為 7,500 瑞典克朗)
- 四、 經奧斯陸福音堂估算，預算本次探訪或短宣活動之參加費用約為 15,000 (瑞典克朗) / (實報實銷)

預算理念：

預算的考慮，是參照去年印尼短宣的財務考量，與及未來與奧斯陸福音堂合作短宣活動的實際費用需要。

預算總數：

(15,000 x2) (兩位牧者) + (7,500 x8) (其他隊員)

總數：90,000 (瑞典克朗)

Indonesian Missions Project

[Nordic Chinese Christian Church Joint Mission Committee] Abbreviation: "Mission Committee" co-organized a short-term mission trip to Indonesia last year with Nordic Chinese Christian Church in Oslo and obtained good feedback. Therefore, after discussions, the committee plans to co-organize a short-term mission trip with the NCCC in Oslo in 2023.

Summary:

1. We are continuing the cooperation with NCCC in Oslo to organize a short-term mission trip in 2023, as estimated. The number of participants will be less than ten people from NCCC Churches and recognized fellowships, each group with one to two participants)
2. If any pastors are participating, they will receive "full" support for the short-term mission trip. (Application quota: up to 2 pastors)
3. Other participants are required to pay at their own expense, and churches are encouraged to support members in joining (Purpose: fundraising, promotion for the event and seeking prayer partners)
4. If any participants have financial needs and are unable to raise enough funds, they can apply for subsidies from the "Mission Committee" of up to 7,500 SEK
5. According to the estimation done by the NCCC in Oslo, the estimated cost of participating in this short-term mission trip is about 15,000 (SEK) / (reimbursement of actual expenses)

Budget Ideas:

The financial considerations of this budget are based on the previous trip to Indonesia and the actual expense needed for cooperating with the NCCC in Oslo in mission trips in the future.

Total Budget:

(15,000 x2) (two Pastors) + (7,500 x8) (other members)

Total: 90,000 (SEK)